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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
MAGUIN’s Environmental Division offers a complete range of air pollution control solutions, tailored to our customers’ requirements and emission
standards.

The Glass Industry is facing ever harder regulation of pollutant emission limits. Classical technical solutions are now reaching their maximum capability
for meeting current and future requirements. The CERCAT® process has been developed as an option to meet glass manufacturers’ needs. The
effectiveness of this solution has been validated in trials in several plants.

Today, the CERCAT® technology has been chosen by major players in the field in several plants in Europe (float, tableware ...) Depending on your
exact requirements, MAGUIN can also offer classical solutions such as bag filters and electrostatic precipitators. 
The various solutions can include the following equipment:

 bag filter
 ceramic candle filter
 ceramic catalytic candle filter (CERCAT® Process)
 wet treatment
 electrostatic precipitator 

 

Company Profile of Maguin S.A.S.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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